
SPOED 
MEMORANDUM 
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Van: Chef DIE 
PY-EG 

7 mei 19S2 
Aan: M, via DGES, DGPZ en S Nr.26*/X 

Betreft: Gymnich-overleg dd. S/9 mei a.s.: bespreking Genscher/Colombo-
iniatief 

Het verslag der laatste vergadering van de groep-Schoutheete 

dd. 3/* mei jl. - u gisteren toegegaan - biedt een overzicht 

van de belangrijkste nog hangende kwesties en tegenstellingen 

tussen de delegaties. Naar ambassadeur Schoutheete mee

deelde, zou het zeker niet de bedoeling zijn van minister 

Tindemans de stand van het overleg over dit dossier punt 

voor punt inhoudelijk te behandelen. Wel is het mogelijk 

dat hij in algemene termen enige opmerkingen zal maken 

over 'Tétat du dossier". Op enkele aspecten zal wellicht 

ietwat nader worden ingegaan. 

De vraag komt wellicht aan de orde of het document bij 

gelegenheid van de aanstaande Europese Raad reeds onder

tekend zal (moeten) worden. Daarbij is relevant wat de 

bedoelingen van de Denen zijn op dit punt. De Deense delegatie 

heeft reeds vanaf het begin dezer exercitie laten blijken 

het Genscher/Colombo-initiatief overbodig en niet opportuun 

te vinden. Zij is dan ook de grote dwarsligger bij elke para

graaf die onderhandeic^wordt. Als de Akte, of hoe het document 

ook zal komen te heten, er eind juni niet komt. dan zal 

niet veel voortvarendheid te verwachten zijn van het Deense 

voorzitterschap om de zaak b.g.\. de Europese Raad begin 

december af te ronden. 
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Wellicht komt ook de vraag ter sprake of überhaupt het 

ondertekenen van een Akte, met allerlei verklaringen over 

vooruitgang in communautaire zaken wel mogelijk is, zolang 

het mandaatsdossier niet positief is afgesloten. Naar mijn 

mening zou de onderhavige Akte niet voldoende geloofwaardig

heid bieden, als de lidstaten er inmiddels niet in geslaagd 

zouden zijn op de meest wezenlijke punten van communautaire 

samenwerking, zijnde de mandaatsproblematiek, een akkoord 

bereikt te hebben. 

Zoals reeds in eerdere verslagen opgemerkt, zouden de 

paragrafen over "security" als onderdeel van het E P S , het 

enige novum van betekenis vormen voor de samenwerking 

der Tien als het Genscher/Colombo-\ oorstel op dit punt 

in zijn oorspronkelijke vorm en strekking de Akte zou halen. 

Al het andere komt grosso modo neer op fotografie of beschrijving 

van het bestaande, waarbij natuurlijk ook de bestaande 

tegenstellingen in \ol le omvang opduiken. Het lijkt mij 

niet uitgesloten dat minister Tindemans bij het Gymnich-

overleg zal bepleiten dat de delegaties op dit punt wat 

verder zouden gaan dan hetgeen reeds in het Londense document 

van oktober 1981 is vastgelegd. 

Veiligheidshalve moge ik wijzen op een delicaat aspect 

in deze zaak, zijnde de al dan niet ondertekening van de 

Akte door de Commissie. Enerzijds is het mogelijk dat bepaalde 

lidstaten dit niet wensen, terwijl het anderzijds ook niet 

uitgesloten is dat de Commissie zichzelf distantieert van 

het stuk vanwege zijn magere inhoud, om aldus ook moeilijkheden 

met het Europees Parlement te voorkomen die er, zoals 

het zich thans laat aanzien, tamelijk bekaaid zal afkomen 

voor wórt'betreft verruiming van zijn bevoegdheden. 

Het zou toch een vreemde zaak zijn dat, waar in het stuk 

een reeks zaken behandeld worden van puur communautaire 

aard, de Commissie niet zou meetekenen, om welke redenen 

dan ook. 
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